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Periode  2024/2025  

Dato  29.04.2025  

Kl.  17:00  

Sted  Strømgaten 1  

Kopi  Rektor  

Referent  Pia I M Kalland  

  

TIL STEDE:  

 
8. trinn    9. trinn    10. trinn  

  

A  Sturle Rasmussen  ts  A  Knut Helge Brynestad  ts  A  Malin Viktoria Jonsson  ts  

Henriette Stokholm    Tone Andersen/Pål 
Endre Eriksen  

  Lisa Vårdal /     

B  Åsmund Vassel  ts  B  Torhild Dahl  ts  B  Dag Haugstvedt  ts  

Ina Lill Skurtveit  

Grung / Anita  

Nordseth  

  Lise.kristiansen@g 
mail.com  

  Hanne Kindt-Lien    

C  Pia Ingeborg M Kalland  ts  C  Håkon  

Gudbrandsen  

ts  C  Ane Bysheim  ts  

Tore Vagn Lid    Silje Mikkelsen        

D  Lotte Christiansen  ts  D  Kristin Svartveit    D  Kathrine Lien Mjell     

Rune Smistad    Kathrine Nesse    Kjersti Frotveit  ts  

E  Renate Sabine 
Jacobsen  

ts  E  Sveinung Arnesen  mf  E  Are Halsør  ts  

Frank Tore Sæther    Cecilie Boge  ts  Monica Snekkevik    

F  Christin Vorland  ts  F  Øyvind Telvik  ts  F  Fridtjov Fremstad    

Åse Kristin Rio    Marie Stoltz        

G  Rønnaug Lilletveit    G  Tone Andersen  ts  G  Anne Mette Somby  MF  

Håvard Haarstad  ts      Yanne Aude Myriam Bazin  MF  

      H  Elisabeth Davidsen  im        

      Ingeborg Sofie 
Sætrevik  

ts      

  Fra skolen:   
Rektor - Hanne Hovland  

   

  Forkortelser: TS - Til stede. MF - Meldt fravær. IM - Ikke møtt     
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Saksliste: 
1. Opprop og godkjenning av referat 
2. Elevundersøkelsen 
3. Tilsynsrapport fraHelsevernenheten i Bergen kommune  
4. Bruk av mobil/skjerm til spilling.  

Sak    Ansvar  Frist  

1  Opprop og godkjenning av referat      

  Opprop 
referat frå sis godkjent,   

 
Tone melder seg for å jobbe med fundraising 
 

  
  

  
  

2  Elevundersøkelsen     

 Elevundersøkelsen: Sveinung presenterer noen tall fra 
elevundersøkelsen, og Ane forteller om arbeidet gruppen har gjort på 
tematikken siden sist møte, mot 10.trinn 
 
Kommentarer fra FAU:  
Korleis kan elevar melde frå om lærarar som ironiserer -  

Korleis blir elevar som ikkje på skulen tatt med i undersøkinga 
skal reviderast 
 
Referat frå møtet for 10. trinn 
Møte 22.04.2025 
Ekstra møte for 10 trinn i forbindelse med elevundersøkelsen ved 
Rothaugen skole 2025. 
Ved den årlige elevundersøkelsen kom det frem en økning i 
besvarelsen blant eleven om bla mobbing. Gjennom FAU ble det 
initiert et egen Teams møte med klassekontaktene på trinnet, i 
forkant ble det sendt ut informasjon til klassekontaktene som ble 
videreformidlet til foreldrene på trinnet. 
 
På møtet den 22.04 møtte følgende: Katrine Lien Mjell 10 D, 
Anne-Mette Somby 10G, Fritjov 10F og Ane Bysheim 10C og 
referent Christin Vorland 8F. De to sistnevnte var arrangør for 
møtet. 
Til møtet var det ikke kommet frem innspill fra foreldre, det gir 
liten dybde til å konkludere. 
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Tiltak: kanalen vil bli holdt åpen frem til neste FAU møte. Fau 
ønsker å være et talerør for 
foreldre/elever i denne saken. 
På møte ble det en samtale omkring resultatet og det kom frem 
innspill til videre undersøkelser/ arbeid rundt problematikken. 
 
1. Er det en trend at 10 trinn scorer høyt på denne undersøkelsen 

(ser en dette over år?)? I så fall er dette et tema det er viktig å 
ha særlig fokus på de første årene på skolen. 

 
2. Hvordan har oppfølgingsundersøkelsen på skolen fungert. Har 

elevene unnveket å svare ærlig siden neste undersøkelse har 
vært åpen og ikke anonym. Kan en slik videre undersøkelse 
gjennomføres på en annen måte, slik at en sikrer at elevene er 
trygge når de svarer? 

 
3. Hvilke rutiner har skolen per i dag om varsling/ bekymring ang 

lærer? Hvordan ønsker skolen at slike varsler skal komme 
frem? 

 
4. Kan skolen bli bedre på å informere elevene om hvordan 

karakterer vurderes og settes, for å unngå misforståelser. Kan 
det innføres rutine på dette? 

 
5. Bekymring rundt at de elevene som ikke er til stede på skolen 

ikke får svart på undersøkelsen. Hvor mange gjelder det? Vil 
det påvirke svarprosenten? 

 
6. Er det interessant å se mobbetall opp mot fravær på trinnet og 

frafall av elever? Er det en sammenheng? 
 
7. Har ressursene på trinnet blitt færre? Mindre miljøarbeid, 

assistenter osv og spiller økonomi en rolle? 
 
8. Viktig at vikarer som settes inn er kjent med arbeidsoppgaver 

og er trygg i jobben sin, ellers kan det øke uroen. 
 

3 Tilsynsrapport   

 Lagt ved referatet som vedlegg: 
 
Tilsynsrapporten som kom oss i hende i dag, der Helseverneininga i 
Bergen kommune har halde oppe fire av fem avvik, knytt til talet på 
elevar, inneklima, toalett og vedlikehaldsplan på skulen. I tillegg har dei 
ført opp eit nytt avvik knytt til lydtilhøve. FAU har høve til å kome med ei 
fråsegn, og den moglegheita bør vi gripe. 

 
Prognosa for elevtallet framover er berre aukande. 
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FAU  må jobbe med og mot media. 
 
Korleis skal vi legge dette fram?  
 
Samfunnskontakt: Katrine, Are og Håkon 
Sturle og Torhild kan jobbe i kulissene 
 

4 Bruk av mobil/Skjerm til spilling   

 Bruk av mobil/skjerm til spilling. En forelder i åttende er frustrert over at 
elevene bruker spill og skjerm 
 
 

 

  

5 Ballet    

 Følarar til alle på 8-9 trinn. 
Foreldra til dei på 10 trinn har hatt sitt ball og det bør hankast inn fleire 
folk framover. det vert sendt ut følarar ril 
 

  

Neste 
møte 

sak frå rektor til neste møte   

 Skole Heim samarbeidet.   

    

    

    

    

    

    

 

 

  

  

  


